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Awassi  Sheep (Ewes)Healthy adult ewes, pre vaccinated with Enterotoxaemia, minimum 2 years old and 
maximum 3 years old (SP's veterinarian will assess the ages and health prior to delivery), with a minimum 
40 kg body weight,  without fractures (including teeth), and Free of external parasites and internal worms , 

long body frame, clear eyes, straight head, healthy and unpunctured hooves, without head boils. The 
sheep should be available for a quarantine period of 10 starting 1-Jun-2024 and after 10 days will be 

inspected and received if the sheep pass the specified criteria : Age, Health, Weight

 أغنام العواسي (النعاج): النعاج البالغة السليمة، المحصنة مسبقاً بالتسمم المعوي، بعمر لا يقل عن سنتين ولا يزيد عن 3 سنوات (سيقوم الطبيب 
 البيطري في المنظمة بتقييم الأعمار والصحة قبل الولادة)، بحد أدنى 40 كجم من وزن الجسم، بدون كسور (بما في ذلك الاسنان)، وخالي من

الطفيليات الخارجية والديدان الداخلية، جسم طويل، عيون صافية، رأس مستقيم، حوافر سليمة وغير مثقوبة، بدون دمامل في الرأس
 الأغنام ستخضع لفترة حجر هي 10 ايام ابتداءا من 1-حزيران-2024  و بعد 10 ايام سوف يتم فحص الغنم و استلامه بعد ان تتجاوز المعايير

المحددة العمر و الصحة و الوزن
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Transportation of the sheep to Derbasyah in Al Hasakah in 10-Jun-2024

نقل الغنم الى منطقة الدرباسية في الحسكة في 10-حزيران-2024
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The sheep feed mix should consist of the following proportions: barley 72.4%, wheat bran 
15.75%, lentils 11.85%. The organization needs a certificate from the laboratory proving the 

correct proportions of the feed mixture. The feed mix must be from the production between of 
June 2023 to June 2024 crop. The barley grain must be whole and not crushed. The bran must 

be free of molds. The lentils must be well crushed. Mix the ingredients well. According to the 
mentioned proportions, it is filled with new bags (50 kgs in each bag). It must be well sealed.

 يجب أن يتكون مزيج علف الأغنام من النسب التالية:  الشعير 72.4٪ ، نخالة القمح 15.75٪ ،العدس 11.85٪. تحتاج المنظمة إلى 
 شهادة من المعمل تثبت صحة نسب مزيج الأعلاف ، يجب أن يكون مزيج الأعلاف من أنتاج محصول بين حزيران 2023 الى

 حزيران 2024
 يجب أن يكون حبة الشعير كاملة وليست مجروشة ، يجب أن تكون النخالة خالية من الأعفان ، يجب أن يكون العدس مجرش بشكل.
 جيد ، تخلط المكونات بشكل جيد حسب النسب المذكورة و يتم ملئها بأكياس جديدة (  50  كيلو جرام في كل كيس ). على أن تكون

محكمة الأغلاق بشكل جيد
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An amount (133,250 kg of dry fodder) must be distributed in the form of 3 rations according to 
the quantity determined by the organization in each month starting July 2024 and in two different 

locations in the villages of the Darbasiyah region.
 يجب أن توزع كمية ( ١٣٣،٢٥٠ كغ من الأعلاف الجافة  ) على شكل ٣ دفعات حسب الكمية التي تحدد من قبل المنظمة في كل شهر

ابتداءا شهر تموز لعام ٢٠٢٤ وفي موقعين مختلفين في القرى التابعة لمنطقة الدرباسية

PR Number:

List of Details (LOD)


